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Protokół z LIV sesji 

Rady Powiatu Sokołowskiego 

z dnia 26 października 2023 r. 

 

Obecni wg sporządzonej listy obecności, załącznik nr 1.  

Nieobecni radni: Leszek Iwaniuk, Jarosław Puścion, Marek Ratyński.     

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jacek Odziemczyk o godz. 13 15 otworzył obrady LIV 

sesji Rady Powiatu Sokołowskiego. Podziękował wszystkim radnym za przybycie. Sesja 

została zwołana na wniosek Zarządu Powiatu. W sesji uczestniczyło 11 radnych, zatem rada 

była władna do podejmowania prawomocnych uchwał.  

Porządek sesji: 

1. Otwarcie sesji.  

2. Wnioski do porządku obrad.    

3. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu oraz informacja z działalności 

Zarządu Powiatu za okres międzysesyjny. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Gminie Repki wykonania zadania z zakresu 

inwestycji na drogach kategorii powiatowej pn.: „Przebudowa drogi powiatowej nr 3930W 

na odcinku 60 mb, tj. od skrzyżowania w miejscowości Zawady w kierunku miejscowości 

Włodki”. 

5. Wolne wnioski i oświadczenia radnych.     

6. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Powiatu.   

7. Zamknięcie sesji.  

 

Ad. 2  

Wnioski do porządku obrad.    

W imieniu zarządu powiatu wicestarosta Ryszard Domański zgłosił wniosek o zdjęcie z 

porządku obrad trzech punktów: nr 3 Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu 

oraz informacja z działalności Zarządu Powiatu za okres międzysesyjny, nr 5. Wolne wnioski i 

oświadczenia radnych, nr 6 Przyjęcie protokołu z sesji Rady Powiatu.   

Radna L. Oleszczuk powiedziała, że chciałaby zadać pytanie wicestaroście, w którym 

momencie mogłaby to zrobić.  

Przewodniczący Rady zaproponował, że po punkcie 3 udzieli głosu radnej Oleszczuk.  

Radny G. Kobyliński zapytał z jakich powodów Starosta nie jest obecna na dzisiejszej 

sesji.  

Przewodniczący Rady powiedział, że otrzymał informację, że jest na zwolnieniu 

lekarskim.  

Na obrady sesji przyszedł radny J. Misiak, Ł. Śmiejkowski.   

Nie zgłoszono innych wniosków do porządku sesji.  
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  Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek o zdjęcie z porządku obrad pkt. 

3 Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu oraz informacja z działalności 

Zarządu Powiatu za okres międzysesyjny.  

W wyniku jawnego głosowania „za” oddano 13 głosów, głosów „przeciwnych” i 

„wstrzymujących się” nie było, załącznik nr 2 do protokołu.  

Na obrady sesji przyszedł radny W.  Jańczuk.  

  Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek o zdjęcie z porządku obrad pkt. 

5 Wolne wnioski i oświadczenia radnych.  

W wyniku jawnego głosowania „za” oddano 14 głosów, głosów „przeciwnych” i 

„wstrzymujących się” nie było, załącznik nr 3 do protokołu.   

  Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek o zdjęcie z porządku obrad pkt. 

6 Przyjęcie protokołu z sesji Rady Powiatu.   

W wyniku jawnego głosowania „za” oddano 14 głosów, głosów „przeciwnych” i 

„wstrzymujących się” nie było, załącznik nr 4 do protokołu.  

Porządek sesji po zmianach: 

1. Otwarcie sesji.  

2. Wnioski do porządku obrad.    

3. Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Gminie Repki wykonania zadania z zakresu 

inwestycji na drogach kategorii powiatowej pn.: „Przebudowa drogi powiatowej nr 3930W 

na odcinku 60 mb, tj. od skrzyżowania w miejscowości Zawady w kierunku miejscowości 

Włodki”. 

4. Zamknięcie sesji.  

Ad. 3  

Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Gminie Repki wykonania zadania z zakresu 

inwestycji na drogach kategorii powiatowej pn.: „Przebudowa drogi powiatowej nr 3930W na 

odcinku 60 mb, tj. od skrzyżowania w miejscowości Zawady w kierunku miejscowości 

Włodki”.  

  Przewodniczący Rady otworzył dyskusję w tym temacie.  

  Radny G. Kobyliński zapytał, czy podjęcie tej uchwały o 60 mb. drogi wynika z 

rozszerzenia zadania czy z pomyłki w pierwotnej uchwale.  

  Monika Zubow kierownik Wydziału Dróg Publicznych powiedziała, że my jako powiat 

realizowaliśmy zadania na odcinku Zawady – Włodki. Nasz wniosek nie obejmował tego 

odcinka drogi ze względu na to, że ten odcinek nie spełniał określonych parametrów, jakie były 

potrzebne we wniosku z Polskiego Ładu. Gmina Repki zdecydowała o przejęciu tego odcinka 

drogi i będzie to wykonywała w ramach przebudowy.  

Więcej chętnych do zabrania głosku nie było.  
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  Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie.  

W wyniku jawnego głosowania „za” oddano 14 głosów, głosów „przeciwnych” i 

wstrzymujących się” nie było, załącznik nr 5.  

W/w Uchwała Nr LIV/339/2023 została podjęta i stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

Przewodniczący Rady udzielił głosu radnej Longinie Oleszczuk.  

  Radna L. Oleszczuk powiedziała, że w imieniu osób zainteresowanych, którzy zgłosili 

się do niej z prośbą o interwencję chciałaby zapytać, jaki jest powód ograniczenia jednego z 

najważniejszych wydziałów starostwa, Wydziału Budownictwa i Środowiska. Od 23 

października 2023 r. do 31 grudnia 2023 r. będzie on czynny dla interesantów od godziny 14-

tej do 16-tej. Uważa, że jest to jakieś nieporozumienie. Poza tym ludzie skarzą się na 

opieszałość. Otrzymują zawiadomienia decyzyjne do uzupełnienia braków formalnych we 

wniosku na kilka dni przed upływem terminu, kiedy już powinni otrzymać decyzję.  Są to 

czasem błahe uzupełnienia, które można byłoby uzupełnić na miejscu. Zapytała, czym to jest 

spowodowane i stwierdziła, że jest to sprawa bulwersująca.  

  Sekretarz Powiatu Iwona Sokołowska powiedziała, że sytuacja wygląda następująco. 

Jeśli chodzi o Wydział Budownictwa i Środowiska to mamy bardzo duży wpływ spraw. Na 

załatwienie sprawy jest ograniczenie czasowe. Przekroczenie tego czasu grozi karami 

finansowymi. W ostatnim okresie czasu dwie osoby były na dłuższych urlopach związanych z 

rodzicielstwem. Były również absencje chorobowe pracowników. Mamy ograniczoną kadrę. 

Jest problem z pozyskaniem pracowników na tzw. zastępstwo. Brakuje ludzi z wykształceniem 

o kierunku budowlanym, którymi moglibyśmy uzupełnić kadrę. Ponieważ wpływ spraw jest 

bardzo duży, żeby nie przekraczać ustawowych terminów, które są zagrożone karami, trzeba 

się skupić bardziej na pracy wewnątrz wydziału. W momencie, gdy przyjmowaliśmy 

interesantów od 8-ej do 16-tej pracownicy narzekali, że nie mogą skupić się na konkretnym 

przypadku i rozpatrzyć sprawy, bo przychodzili interesanci i cały czas są odrywani od pracy. 

Obsługa interesanta często trwa godzinę lub nawet dłużej. Po powrocie do danej sprawy często 

trzeba było zaczynać analizowanie od początku, dlatego czasowo starosta postanowiła 

wprowadzić to ograniczenie, że czas poświęcony interesantom będzie w godzinach 14 -16. 

Natomiast czas od 8-ej do 14- tej, będzie poświęcony na szybsze załatwianie spraw, które już 

znajdują się w wydziale. Stąd jest takie czasowe ograniczenie. Ma nadzieję, że sytuacja się 

niebawem poprawi, po powrocie pracowników z urlopu. W pozostałych wydziałach starostwa 

nie ma takiej sytuacji, interesanci są załatwiani „od ręki”.  Bardzo poprawiła się sytuacja w 

Wydziale Komunikacji i Transportu. Wcześniej był długi okres oczekiwania na załatwienie 

sprawy. W tej chwili interesanci są załatwiani na bieżąco.  

  Radna L. Oleszczuk zapytała, czy kierownik Wydziału Budownictwa i Środowiska 

przebywa na długotrwałym urlopie, czy zwolnieniu, czy ktoś ją zastępuje.   

  Sekretarz powiedziała, że obecnie kierownik wydziału jest na urlopie 

wypoczynkowym.  

  Radna L. Oleszczuk powiedziała, że jej to się teraz wpisuje w konkret, że w ostatniej 

chwili wzywa się osobę wnioskującą do uzupełnienia braków formalnych, jakiśch braków się 
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szuka, aby nie przekroczyć tego czasu na wydanie decyzji. To jest bardzo niefer wobec 

interesantów, którzy oczekują na szybkie i w miarę zgodne z prawem załatwienie swoich spraw. 

Tych interwencji od mieszkańców było sporo i przekazuje państwu. Może można dać innego 

pracownika nie merytorycznego, aby odciążył tych pracowników w różnych prostych 

czynnościach technicznych. To też by ułatwiło pracę.    

  Sekretarz powiedziała, że jak już to podkreślała, to nie jest sytuacja zależna od nas. 

„Co do pomocy technicznej przez innego pracownika, to zwracaliśmy się do urzędu pracy o 

wsparcie nas stażystą, o tym myślimy cały czas. Pewne rzeczy są niezależne od nas”. Brakuje 

ludzi do pracy w wyższym wykształceniem o kierunku budowlanym, którzy mogliby zająć się 

merytorycznie tymi sprawami. „W wydziale mamy młodych pracowników, którzy też potrzebują 

czasu, aby nabyć doświadczenia”. Co do stwierdzenia, że są wysyłane pisma do usuwania 

braków formalnych na kilka dni przed terminem załatwienia sprawy, to sprawdzi, ale nie 

wyobraża sobie tego, że jeśli dokumenty spełniają wymogli formalne, to były wysyłane 

wezwania do ich uzupełnienia. Bo to byłoby niezgodne z przepisami prawa. Wydaje jej się to 

nieprawdopodobne, ale to sprawdzi.   

  Radny J. Strzała powiedział, że również miał podobne telefony od mieszkańców 

odnośnie funkcjonowania Wydziału Budownictwa i Środowiska. Jest to przykre dla 

mieszkańców, aby czekać do 14-tej, aby jakiś dokument wziąć lub załatwić sprawę. Skoro starsi 

pracownicy odeszli, to trzeba było myśleć o tym, aby ten wydział jakoś działał. W takich 

sytuacjach uruchomienie na dwie godziny przyjmowanie interesantów, to chyba nie w tych 

czasach.   

  Przewodniczący Rady powiedział, że wszystkie uwagi są cenne, będzie sprawdzona ta 

sytuacja, o której państwo tu mówiliście. Ma nadzieję, że wszystko uda się tak zorganizować, 

aby mieszkańcy naszego powiatu mieli pozytywną opinię o urzędzie i w miarę sprawnie 

otrzymywali potrzebne dokumenty.  

Więcej chętnych do zabrania głosu nie było.  

Ad. 4 

Zamknięcie sesji. 

Wobec wyczerpania porządku Przewodniczący Rady o godz. 13 40  zamknął obrady LIV sesji 

Rady Powiatu Sokołowskiego.     

 

                                                                                                 

 PRZEWODNICZĄCY RADY POWIATU   

                                                                                                                           Jacek Odziemczyk    

 

Protokół sporządziła  

Alicja Chormańska   
 

 


